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Onderwerp

 Opkopen stikstofrechten door provincie Noord-Brabant

Aan de leden van Provinciale Staten

 

Toelichting vragensteller

Onlangs verscheen in het nieuws1 een bijzondere actie van de provincie Noord-

Brabant. De provincie aast op stikstofrechten van andere provincies voor

industriedoeleinden – specifiek op de rechten die vrijkomen door veehouderijen. Een

Zeeuwse veehouderij is benaderd.

 

Tweede Kamerleden Jaco Geurts (CDA) en Carla Dik-Faber (CU) hebben vragen

gesteld over de opkoop van diverse veehouderijen in andere provincies door de

provincie Noord-Brabant.

 

Naar aanleiding hiervan stelt de CDA Statenfractie Zuid-Holland de volgende vragen

aan het college van Gedeputeerde Staten:

 

1. Is GS bekend met de bovenstaande situatie?

 

Antwoord: 

Ja

 

2. Kan GS een antwoord formuleren op de vraag die gesteld is in de Tweede Kamer:

“Voorziet u problemen in andere provincies nu stikstofruimte door Noord-Brabant bij

hen is gekocht, terwijl deze stikstofruimte wellicht nodig is om bij hen starterswoningen

te bouwen of lokale werkgelegenheid te behouden? Zo nee, kunt u dit uitgebreid

toelichten?”

 

Antwoord: 

Binnen het stikstofdossier moeten er landelijk en gebiedsgericht afspraken worden

gemaakt over vermindering van stikstofemissies en -deposities. Daarnaast zijn er

sectoren die stikstofruimte nodig hebben voor ontwikkelingen. Aangezien emissies en

deposities zich niet houden aan provinciegrenzen zijn afspraken tussen provincies en

met het Rijk nodig. Op dit moment worden deze gesprekken gevoerd. 
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De gedeputeerden van de twaalf provincies, verenigd in het Interprovinciaal Overleg,

hebben deze kwestie uitgesproken. De provinciebestuurders hebben benadrukt dat bij

de aanpak van het stikstofprobleem van groot belang is dat er zorgvuldige processen

in alle gebieden worden gevoerd, waarbij stikstofreductie, zoveel mogelijk perspectief

voor alle sectoren en natuurwinst centraal staan. De 12 provincies trekken

gezamenlijk op en willen voorkomen dat partijen her en der in Nederland stikstofruimte

kunnen opkopen voor initiatieven die niet het gezamenlijk belang dienen. In de 12

provincies zal de komende weken met de betrokken sectoren overlegd worden

voordat extern salderen met veehouderijen mogelijk wordt gemaakt door wijziging van

de Beleidsregel intern en extern salderen Zuid-Holland.

 

De provincie Noord-Brabant heeft zes veehouderijen gekocht die al te koop stonden.

Van deze zes veehouderijen liggen er twee in Noord-Brabant en vier in andere

provincies, te weten Zeeland, Noord-Holland en Drenthe. Met de inzet van de

stikstofrechten hiervan zou de ontwikkeling van Logistiek Park Moerdijk niet tot

significant negatieve effecten leiden op Natura 2000-gebieden. Daarnaast blijft het

overgrote deel van de hiermee verworven stikstofruimte beschikbaar voor doeleinden

van de betrokken provincies. Hierover vindt nader overleg plaats.

 

Voor de volledigheid treft u als bijlage bij deze beantwoording de brief van de

Provincie Noord-Brabant aan de colleges van Gedeputeerde Staten aan, alsmede de

beantwoording van Kamervragen door de minister van Landbouw, Natuur en

Voedselkwaliteit. 

 

3. Kan GS richting Provinciale Staten aangeven wanneer zij bijgepraat worden

aangaande het stikstofdossier?

 

Antwoord: 

Gedeputeerde Staten hebben op 12 maart 2020 een brief aan Provinciale Staten

gestuurd met een stand van zaken met betrekking tot het stikstofdossier ten behoeve

van bespreking in de Statencommissie Klimaat, Natuur en Milieu. Wij zullen in de

maand mei wederom een stand van zaken brief sturen. Het is aan Provinciale Staten

om te bepalen of en wanneer zij over het stikstofdossier willen spreken. 

Den Haag, 1 mei 2020  

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris,                                    voorzitter,

 

drs. H.M.M. Koek                        drs. J. Smit


